
Geachte leden van de raad,

Voor diegenen die bij het vorige agendapunt nog niet aanwezig waren herhalen we met plezier een 
groot deel van onze vorige bijdrage:

Graag maakt de monitorgroep van G1000 gebruik van de mogelijkheid om in te spreken op het 
agendapunt Vitale Kernen. U weet natuurlijk nog dat de deelnemers van de G1000 bijna twee jaar 
geleden aan u een Burgerbesluit ter hand hebben gesteld waarin wij, bijna 400 inwoners van de 
gemeente, u opriepen om op zo kort mogelijke termijn aan de slag te gaan met het aanpakken van 
het centrum van Heerenveen. 

Tot ons genoegen hebben we gezien dat u in exact een maand in voltalligheid op een snikhete avond 
het Burgerbesluit hebt vastgesteld en aan B&W de opdracht hebt gegeven om zonder stroperigheid 
maar met een warm hart een en ander verder uit te werken.

Een half jaar later heeft B&W aan u de Centrumvisie voorgelegd. In dezelfde tijdspanne heeft de kern 
van de Monitorgroep vinger aan de pols gehouden en op gezette tijden contact gezocht met diverse 
mensen in het gemeentehuis. De door u en ons gevreesde vertraging bleek onterecht en tot ons 
genoegen werd dan ook in de raadsvergadering van december de Centrumvisie vastgesteld.  

Tussen dat moment en nu heeft een afvaardiging van de Kerngroep in een hoge frequentie het 
genoegen gehad om mee te kijken bij de planvorming en, waar in onze ogen noodzakelijk, adviezen 
af te geven waardoor de plannen van het Burgerbesluit zo goed mogelijk worden geïmplementeerd. 
We doen dat het liefst op de achtergrond, de grote monitorgroep (circa 35 personen) komt minimaal 
twee keer per jaar bijeen om de Kerngroep te adviseren met betrekking tot de uitgangspunten van 
het Burgerbesluit.

Waarom maken we dan nu een uitzondering: dat is vandaag vanwege het agendapunt “Aan de slag 
met de Centrum Visie”. De Kerngroep, die vierhonderd burgers vertegenwoordigt, is van mening dat 
de gemeente in de eerste nu voorliggende tranche in voldoende mate de voorstellen van het 
Burgerbesluit heeft overgenomen. 

Ik heb aangegeven dat er begrip is voor de noodzaak tot bijsturing m.b.t. de financiering van de 
Centrumvisie en wij kunnen ons dan ook vinden in het nu voorliggende besluit. De Kerngroep 
constateert dat er in vrijheid gedachten kunnen worden uitgewisseld en dat we daardoor in goed 
overleg zijn met de gemeente over de verdere uitviering en verfijningen. 

Vanuit die positie onderschrijft de Kerngroep het verzoek om de aangevraagde middelen voor de 
ontwikkeling van het centrum van Heerenveen toe te wijzen, ook al bestaat er vanuit de G1000 
natuurlijk teleurstelling over de beperkingen en uitstel van besluiten van het Burgerbesluit..  

Daarom tot slot, als afronding, willen wij  uw aandacht vragen voor een uitermate belangrijk aspect: 
We kunnen leven met de financiering van de Centrumvisie en we kunnen ons vinden in het nu 
voorliggende besluit. Maar wat ons echter voor een succesvolle verdere ontwikkeling van de G1000 
enorm verontrust is. dat het belangrijkste en meest gesteunde onderdeel van het  burgerbesluit
"Het concentreren van de culturele instellingen en activiteiten in de Heerenveense School en te komen 
tot een Cultuurhuis" nog niet voldoende herkenbaar ondersteund wordt door de beoogde 
instellingen (Culturele sector).  

Ik spreek namens de G1000 dan ook de hoop uit dat de politiek, raad en het gemeentebestuur samen 
met ons dit belangrijke onderdeel ondersteunt en dit burgerbesluit tot een succes maakt.  

Namens de opstellers van het G1000 Burgerbesluit danken we u voor uw gewaardeerde aandacht.


